
Protokół nr III/2019 
z Sesji Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 07 stycznia 2019 r. 

 
Obrady rozpoczęto 7 stycznia 2019 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Borkowski 
2. Jacek Ciapała 
3. Władysław Czerwiński 
4. Małgorzata Domosławska 
5. Rafał Fogiel 
6. Michał Gaczkowski 
7. Marcin Gadomski 
8. Rafał Kulbat 
9. Jan Ratajczyk 
10. Konstanty Ruciński 
11. Jarosław Sarlej 
12. Adam Stobiecki 
13. Mariusz Szczęsny 
14. Mirosław Włóka 
15. Mariusz Zielonka 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Bartosz Borkowski. 

Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, sołtysów, Burmistrza 
Sulejowa, kierowników referatów Urzędu Miejskiego w Sulejowie oraz pozostałe osoby 
uczestniczące w obradach sesji. 

 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Bartosz 
Borkowski stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, więc Rada Miejska w Sulejowie 
może podejmować prawomocne uchwały.  



 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Bartosz Borkowski przedstawił 
proponowany porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Bartosz Borkowski zapytał, czy radni 
otrzymali projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 

Radni projekty uchwał otrzymali.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Bartosz Borkowski stwierdził, że sesja 
Rady Miejskiej została zwołana prawidłowo oraz, że radni nie zgłosili uwag w tym zakresie. 

 
 

Punkt 3 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Fogiel 
- Rafał Fogiel 
- Rafał Fogiel (Ad Vocem) 
- Adam Stobiecki 
- Marcin Gadomski 
- Adam Stobiecki 
- Rafał Fogiel (Ad Vocem) 
 
 

Wniosek formalny 
Radny Rafał Fogiel złożył wniosek formalny, aby zmienić stawkę opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi z kwoty 16,50 zł na kwotę 15,00 zł.  
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski jako wnioskodawca zwołania sesji wyraża 
zgodę na zmianę treści uchwały.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z kwoty 16,50 zł na kwotę 
15,00 zł. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Bartosz Borkowski, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał Fogiel, Michał 



Gaczkowski, Marcin Gadomski, Jan Ratajczyk, Jarosław Sarlej 
 

PRZECIW (7) 
Jacek Ciapała, Rafał Kulbat, Konstanty Ruciński, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, 
Mirosław Włóka, Mariusz Zielonka 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Bartosz Borkowski, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał Fogiel, Michał 
Gaczkowski, Marcin Gadomski, Jan Ratajczyk, Jarosław Sarlej 
PRZECIW (7) 
Jacek Ciapała, Rafał Kulbat, Konstanty Ruciński, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, 
Mirosław Włóka, Mariusz Zielonka 
 

 
Punkt 4 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 

lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 
wykorzystywanych jedynie przez część roku. 

 
 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Fogiel 
- Rafał Fogiel (Ad Vocem) 
- Adam Stobiecki 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub 
innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 
wykorzystywanych jedynie przez część roku..  
 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał 
Fogiel, Michał Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Konstanty 
Ruciński, Jarosław Sarlej, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz 
Zielonka 
 
 
 

Punkt 5 

Interpelacje radnych - odpowiedzi. 
 

 

 
Punkt 6 

Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mirosław Włóka 
- Jacek Ciapała 
- Konstanty Ruciński 
- Rafał Fogiel 
- Rafał Fogiel 
- Jacek Ciapała 
- Władysław Czerwiński 
- Rafał Fogiel 
- Jan Ratajczyk 
 
Radny 
Mirosław Włóka 
Zapytał jakie są możliwości otrzymania dofinansowania na wymianę pieca. 
 
Pracownik Urzędu Miejskiego 
Emilia Dziubałtowska 
Odpowiedziała, że w tej chwili obowiązuje program „Czyste powietrze”. Mieszkańcy mogą 
składać wnioski o dofinansowanie, każdy mieszkaniec musi to zrobić indywidulanie. Program 
ten prowadzi WIOŚ. 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
Wnioskuje o interwencję w sprawie odśnieżania i posypywania dróg powiatowych. 
 
Radny 
Konstanty Ruciński 



Wnioskuje o wyjaśnienie na piśmie, dlaczego przy zbiorniku retencyjnym (ul. Błonie  
w Sulejowie ), który jest aktualnie pogłębiany nie są udrożnione rowy, które doprowadzają 
wodę. 
 
Radny 
Konstanty Ruciński 
Wnioskuje o odpowiedź na piśmie, dlaczego nie są usunięte pozostałości po pożarze baru  na 
terenie Jor-Polany. 
 
Radny  
Rafał Fogiel 
Wnioskuje o rozwiązanie problemu z odbiorem opon od rolników. 
Zapytał, czy została zamknięta lista osób zgłaszających potrzebę odbioru eternitu z posesji. 
 
Pracownik Urzędu Miejskiego 
Emilia Dziubałtowska 
Odpowiedziała, że na obecną chwilę odbiór został zakończony, jednak akcje te są cykliczne. 
Wnioski można składać cały czas. 
 
Radny  
Rafał Fogiel 
Wnioskuje o przegląd oświetlenia przy ul. Topolowej w Przygłowie. 
 
Radny  
Jacek Ciapała 
Wnioskuje o naprawę nakładki, wyrównanie poboczy i pogłębienie rowów na drodze od 
Wapienników do Białej. 
 
Radny  
Jacek Ciapała 
Wnioskuje o postawienie lustra na zakręcie w miejscowości Piotrków (droga, która prowadzi 
od szkoły i skręca w lewo do miejscowości Piotrów). 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
Wnioskuje o wymianę potłuczonej szyby na przystanku przy ul. Łęczyńskiej  
we Włodzimierzowie (naprzeciwko sklepu). 
  
Radny 
Rafał Fogiel 
Wnioskuje o naprawę przewróconego słupka przy przystanku przed Przygłowem – na górce, 
jadąc w stronę Sulejowa po lewej stronie. 
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Wnioskuje o poinformowanie mieszkańców o konieczności przycięcia gałęzi na prywatnych 
posesjach, które wystają na drogę. 
 
Radny 



Jan Ratajczyk 
Wnioskuje o wymianę potłuczonej szyby na przystanku w Zalesicach. 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
Wnioskuje o naprawę nawierzchni na skrzyżowaniu przy klasztorze w Witowie. 

 
 
 

 
Punkt 7 

Zakończenie obrad. 
 
 
 

 

  

 

 

 

 

 

  

 
 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Martyna Hurysz 


